

March 5, 2018

Dear Haines Parents,

It's unbelievable that spring is right around the corner and learning is in full swing here at Haines School.

令人難以置信的是，春天即將來臨，在興氏學校學習如火如荼。

We will celebrate Music in Our Schools as Ms. Kia and the entire Haines family ensures that students are provided a high-quality music education program.

我們將在學校慶祝音樂，音樂老師Kia女士和興氏學校確保為學生提供高質量的音樂教育課程。

Pi Day is March 14th and we will have activities in the afternoon for our students. We will have our Math Family Night where students and parents will participate in fun family activities and games, and of course- PIES! Please make sure you join us on Wednesday, March 14th at 5:00 PM.

3月14日是π日，我們將在下午為我們的學生舉辦活動。我們將舉辦數學家庭之夜，學生和家長將參加有趣的家庭活動和遊戲，當然還有π！請確保你在3月14日星期三下午5點來參加。

We will have our very own March Madness with IXL from March 15-April 2. Classrooms will compete with one another on a daily basis, so make sure your child logs onto IXL daily.

我們將於3月15日至4月2日與IXL共同舉辦我們自己的瘋狂三月，課室室每天都會相互競爭，因此請確保您的孩子每天網上登錄IXL。

Our students in 3rd-8th graders will take the PARCC test this month. 3rd-5th graders will test the week of March 12th and the 6th-8th graders will take the test the week of March 19th.

我們的三至八年級學生將在本月參加PARCC考試，3至5年級學生將考試3月12日的一星期，6至8年級學生將在3月19日的那週考試。

Spring Break will be held from Monday, March 26th-Friday, March 30th.

復活節假期將於3月26日星期一至3月30日星期五。

Let's MARCH into APRIL!

讓我們齊步前進四月！

Catherine Amy Moy Davis (camoy@cps.edu)

校長梅綺雯